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Geachte heer/mevrouw. 

De fractie van GroenLinks heeft ons college een aantal vragen gesteld over de toegankelijkheid van de 
Tafelberg na de renovatie. 
Hieronder geven wij antwoord op de vragen in de volgorde waarin die zijn gesteld. 

Klopt het dat de Tafelberg ook na de renovatie niet toegankelijk is voor rolstoelen? 
Dat klopt. 

Zo ja, hoe kan dat? 
Het Goois Natuurreservaat beheert het historisch object de Tafelberg. Anders dan recent opgeworpen 
heuvels in de omgeving, zoals Anna's berg en Almere Boven, kent deze berg een historie van circa 300 
Jaar. Al in de 17® eeuw is de Tafelberg een trekpleister vanwege het verre uitzicht. Het Goois 
Natuurreservaat hecht erg aan de cultuurhistorische waarden en acht het daarom onwenseiijk de vorm 
van de berg aan te passen. 
Vanwege de lange geschiedenis is de Tafelberg opgenomen in het aardkundig monumentenbeleid van 
de provincie Noord-Holland (Provinciale Milieuverordening). Dus ook vanuit wettelijk oogpunt is een 
duurzame instandhouding gewenst. 
Naast het cultuurhistorisch en wettelijk aspect, is het technisch zeer ingrijpend om de Tafelberg 
zelfstandig toegankelijk te maken voor rolstoelgebruikers. Om de hoogte van zeven meter te 
overbruggen is een hellingbaan van tenminste 140 meter nodig. Dit vraagt zeer grote landschappelijke 
inpassingen. Daarmee is het vrijwel onmogelijk en zeer kostbaar om de Tafelberg zelfstandig 
toegankelijk te maken voor rolstoelgebruikers. 

Is het college het met ons eens dat de Tafelberg voor iedereen toegankelijk moet zijn? 
Tegen de achtergrond van het bovenstaande is het college van mening dat toegankelijkheid voor 
iedereen zeer wenselijk is, maar helaas niet altijd gerealiseerd kan worden. 

Hoe heeft het college zich hard gemaakt de Tafelberg toegankelijk te maken voor iedereen? 
Het vorige college heeft zich niet hard gemaakt voor het toegankelijk maken van de Tafelberg voor 
iedereen. De reden daarvoor is dat over vaststelling van de plannen voor renovatie van de Tafelberg en 
het beschikbaar stellen van de daarvoor benodigde gelden door het bestuur in het begin van 2016 is 
besloten. Toegankelijkheid voor iedereen was op dat moment geen onderwerp waarop actief gestuurd 
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werd. Toegankelijkheid voor iedereen komt dan ook niet in de toenmalige plannen voor. In de notulen 
van de vergadering van het bestuur is daarover niets terug te vinden. Sinds 2017 behoort Huizen tot de 
koplopers wat betreft dit onderwerp. Dat was voor wethouder Verbeek aanleiding om recent nog namens 
het college bij het GNR aandacht te vragen voor toegankelijkheid van de Tafelberg voor iedereen. Deze 
oproep kwam echter te laat in het proces. 

Wat gaat u doen om de Tafelberg voor iedereen toegankelijk te maken? En wanneer? 
Gelet op de huidige stand van zaken en de argumenten genoemd bij het antwoord op vraag 2, acht het 
college het niet opportuun nog in te zetten op toegankelijkheid van de Tafelberg voor iedereen. Daarbij is 
het nog maar de vraag of de provincie bereid is de benodigde ontheffing van de geldende verordening te 
verlenen. Het college realiseert zich dat dit niet het door u gewenste antwoord is. 
Dat laat onverlet dat wij ons blijven inzetten voor maximale toegankelijkheid bij toekomstige projecten. 
Ook het Goois Natuurreservaat heeft aangegeven dat toegankelijkheid voor iedereen bij nieuwe 
projecten wel degelijk deel uitmaakt van de planvorming. 
Concreet betekent dat bijvoorbeeld dat toegankelijkheid voor iedereen bij de ontwikkeling van het 
Speelbos nabij de Sijsjesberg onderdeel van de planvorming is. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders, 

P.W.J. Veldhuisen Drs. K.S. Heidoorn 
gemeentesecretaris burgemeester 


